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Verslag openbare vergadering algemeen bestuur Groengebied Amstelland, gehouden op 18 april 
2019 op het beheerbureau aan de Amsteldijk-Noord 55 in Amstelveen

Aanwezig
Mevrouw J. Langenacker - Gemeente Ouder-Amstel (voorzitter)
Mevrouw F. Gordon - Gemeente Amstelveen (bestuurslid)
De heer A. Tekin - Provincie Noord-Holland (bestuurslid)
De heer J. Wedemeijer - Gemeente Amsterdam (vicevoorzitter)
De heer R. Vermin - Gemeente Amsterdam (plaatsvervangend bestuurslid)
De heer J. Groen - Gemeente Amsterdam
De heer J.J.L. Gilliam - RNH (directeur)
De heer K. Rood - RNH (programmamanager)
De heer H. Meuleman - RNH (locatiebeheerder)
De heer J. Beekhoven - RNH (programma adviseur)
De heer A. Teeuw (t.b.v. toelichting bij punt 8) - RNH (manager financiën a.i.)
Mevrouw H.N. Janssen-Van Delden - Verslaglegging

Afwezig 
Mevrouw S. Kukenheim - Gemeente Amsterdam (bestuurslid)
De heer R.P.A. Piers - Gemeente Amsterdam (plaatsvervangend bestuurslid)
De heer J.W. Nuijens - Gemeente Diemen (bestuurslid)

Insprekers
Mevrouw H. Litjens - Stichting Natuurbescherming ZO
Dames van Dongen en Geurts - Bewoners
Mevrouw F. te Riet - Bewoner Amsterdam Zuidoost
De heer W. Swaans - Natuurvereniging De Ruige Hof

1. OPENING EN VASTSTELLING AGENDA

De voorzitter opent in de vergadering om 15.00 uur en heet de aanwezigen welkom. Er is 
bericht van verhindering ontvangen van de heer Nuijens, mevrouw Van Doorninck en de heer 
Ivens. De heer Groen vervangt de heer Piers. 

VOORSTEL VAN ORDE
De voorzitter deelt mee dat er vijf insprekers zijn: mevrouw Van Dongen en mevrouw Geurts, 
mevrouw Litjens, mevrouw Te Riet en de heer Swaans. De voorzitter stelt voor om de 
inspraakreacties na agendapunt 3 te behandelen. Het algemeen bestuur stemt hiermee in.

INSPRAAK MEVROUW VAN DONGEN EN MEVROUW GEURTS
Mevrouw Van Dongen geeft aan als bewoner in te spreken en niet uit hoofde van haar functie. 
Mevrouw Geurts is bewoner en hondenbezitter.
Mevrouw Van Dongen laat weten moeite te hebben met de manier waarop er door het groen-
gebied wordt omgegaan met hondenbezitters die hun hond uitlaten bij de Ouderkerkerplas. Er 
mag volgens mevrouw Van Dongen maar heel weinig en waar er in het verleden soepel werd 
omgegaan met handhaving van de regels omtrent het loslopen van honden of het betreden 
met honden van bepaalde delen van het gebied, wordt nu veel strenger opgetreden. Mevrouw 
Van Dongen vindt dit geen goede zaak, omdat naar haar mening juist de hondenbezitters zich 
heel betrokken voelen bij het gebied en er uit zichzelf ook zwerfvuil opruimen. Mevrouw Van 
Dongen geeft aan graag in gesprek te willen treden met het Groengebied over het honden-
beleid in het Ouderkerkerplasgebied, om te bezien of het mogelijk is om dit bij te stellen. 
Volgens mevrouw Geurts hebben hondenbezitters die in Ouderkerk aan de Amstel wonen, 
namelijk maar heel weinig mogelijkheden om hun hond in de gemeente te laten loslopen. Er 
zijn in de bebouwde kom slechts enkele veldjes waar dit kan. Veel te weinig voor het aantal 
honden dat in de gemeente woont, vindt mevrouw Geurts. Mevrouw Geurts wijst er tevens op 
dat het voor honden hun gedrag belangrijk is om los te kunnen lopen en regelmatig vrij te 
kunnen rennen. 

De voorzitter constateert dat er bereidheid is om met mevrouw Van Dongen in gesprek te 
treden over het hondenbeleid voor het Ouderkerkerplasgebied en de handhaving daarvan. 
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Mevrouw Gordon merkt op dat dit gesprek zich specifiek dient te richten op het hondenbeleid 
bij de Ouderkerkerplas en de knelpunten die hondenbezitters uit Ouderkerk aan de Amstel 
ervaren en stelt voor om de gemeente hierbij te betrekken. Tevens verzoekt mevrouw Gordon 
mevrouw Van Dongen om ter voorbereiding op dit gesprek met een concreet voorstel te 
komen, waar het groengebied naar kan kijken.

De voorzitter bedankt mevrouw Van Dongen voor haar inbreng en geeft aan dat zij ervoor zal 
zorgen dat de gemeente Ouder-Amstel aanhaakt. De voorzitter geeft vervolgens mevrouw 
Litjens het woord.

INSPRAAK MEVROUW LITJENS
Mevrouw Litjens spreekt in namens de Stichting Natuurbescherming ZO en vraagt aandacht 
voor herziening van het evenementenbeleid voor het Gaasperplasgebied, omdat dit volgens 
haar op gespannen voet staat met de status van Natuurnetwerk Nederland (NNN) die aan dit 
gebied is toegekend.

De voorzitter dankt mevrouw Litjens voor haar bijdrage en geeft mevrouw Te Riet het woord.

INSPRAAK MEVROUW TE RIET
Mevrouw Te Riet vraagt aandacht voor opheffing van knelpunt 23 in de ecologische 
verbindingszone bij de Gaasperplas en besluitvorming hierover. Mevrouw Te Riet mist een 
visie op het omgaan met de spanning tussen behoud en ontwikkeling van natuur en het 
houden van evenementen in het gebied. De doelenboom van het groengebied voorziet hier 
naar de mening van mevrouw Te Riet niet in en zou daarom herzien moeten worden.
Mevrouw Te Riet merkt op dat zij een notitie heeft voorbereid over het ‘plusnet-fiets’, die echter 
nu niet verspreid is onder het algemeen bestuur en uit haar zorgen over de ontwikkeling 
hiervan.

De voorzitter dankt mevrouw Te Riet voor haar inbreng.

INSPRAAK DE HEER SWAANS
De heer Swaans geeft aan in te spreken namens Natuurvereniging De Ruige Hof ten behoeve 
van de behandeling van agendapunt 5b, waarbij besloten wordt over de Huisvesting van De 
Ruige Hof. De heer Swaans blikt terug op de onderhandelingen die hieraan ten grondslag 
liggen en laat weten tevreden te zijn over het voorstel dat nu voorligt. Er zitten volgens de heer 
Swaans wel een paar pijnpunten in het voorstel voor de natuurvereniging, zoals het moeten 
betalen van huur en de veranderopgave die het voor de vereniging met zich meebrengt. Ten 
aanzien van de ontwikkeling van een plan voor het neerzetten van een verenigingsgebouw 
hoopt de heer Swaans dat het groengebied en de gemeente Amsterdam hierbij willen 
meedenken en meewerken. De heer Swaans geeft aan dat hij graag nog wel inzicht zou willen 
hebben in de wijze waarop de huursom bepaald is en de criteria die hieraan ten grondslag 
liggen. De heer Swaans geeft verder aan dat de natuurvereniging uitziet naar de samen-
werking met het groengebied en de ambitie heeft om er iets moois van te maken. De heer 
Swaans pleit dan ook voor instemming van het algemeen bestuur met het voorstel.
De heer Tekin informeert naar het beeld dat de heer Swaans heeft bij het uitvoeren van 
beheerwerkzaamheden voor het groengebied. De heer Swaans legt uit dat hij van mening is 
dat de vrijwilligers werkzaamheden kunnen uitvoeren die tot kostenbesparingen voor het 
groengebied kunnen leiden en ziet graag dat dit financieel gewaardeerd wordt, zodat de kosten 
van de huur hiermee gedrukt kunnen worden. Dat het groengebied heeft uitgesproken de 
intentie te hebben om hierin mee te gaan vindt de heer Swaans heel prettig en biedt voldoende 
basis om dit verder uit te werken en tot een vergelijk te komen.

De voorzitter dankt de heer Swaans voor zijn inbreng.
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2. CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 29/11/2018

Tekstueel
Geen opmerkingen.

Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag vast te stellen.

Er zijn geen opmerkingen naar aanleiding van het verslag.

3. INGEKOMEN STUKKEN

Mevrouw Gordon laat weten zeer tevreden te zijn over het overzicht en het een handzame lijst 
te vinden. De voorzitter is het hiermee eens.

Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 
aan te nemen.

4a. UITWERKING AMBITIEDOCUMENT

De heer Rood licht het voorstel toe. De heer Rood legt uit dat er in de vergadering van het 
dagelijks bestuur gesproken is over een gefaseerde aanpak, waarbij er eerst een ambitie-
document wordt uitgewerkt en pas daarna besloten wordt over de uitvoering van het vervolg-
traject, dat moet leiden tot een geactualiseerde visie met uitvoeringsprogramma. Deze 
gefaseerde aanpak geeft het algemeen bestuur de mogelijkheid om op basis van het ambitie-
document een afgewogen keuze te maken over de vormgeving van het visietraject. De vorm-
geving van het visietraject kan variëren van een ‘light’-traject tot zeer uitgebreid, afhankelijk 
van de thema’s en de gewenste mate van participatie. Het algemeen bestuur kan zich vinden 
in dit voorstel. 

Het algemeen bestuur besluit
1. In te stemmen met Fase 1 van het voorliggende stappenplan (bijlage 1 bij het 

voorstel) om te komen tot een bestuurlijk ambitiedocument voor Groengebied 
Amstelland;

2. RNH opdracht te geven het procesvoorstel uit voeren en daarvoor de benodigde 
externe expertise en capaciteiten in te huren;

3. Ter dekking van de kosten € 35.000 te onttrekken aan de Algemene Reserve;
4. De deelnemende gemeenten en provincie te verzoeken om de beschreven 

benodigde ambtelijke capaciteit voor deze opdracht beschikbaar te stellen.

5a. BEHEER EN ONDERHOUD PROJECT NATUURZOOM

Het algemeen bestuur besluit
1. In te stemmen met het in beheer en onderhoud te nemen van de opgeleverde 

werken als onderdeel van het beheer van de Natuurzoom;
2. Het door de gemeente Amsterdam eenmalig ter beschikking gestelde bedrag 

van € 101.696 voor 20 jaar voor de dekking van de beheerskosten toe te voegen 
aan de Algemene reserve van Groengebied Amstelland.

5b. HUISVESTING NATUURVERENIGING DE RUIGE HOF

De heer Tekin wil graag weten hoe de huursom tot stand is gekomen en geeft aan om graag 
als gedeputeerde Natuur op de hoogte te willen worden gehouden van de voortgang van 
beslispunt 3. De heer Rood licht toe hoe de huursom tot stand is gekomen en stelt voor om de 
details van de berekening ook met de heer Swaans van de natuurvereniging De Ruige Hof 
door te nemen. De heer Rood geeft tevens aan dat het groengebied de natuurvereniging heeft 
uitgedaagd om iets te betekenen voor het gebied en dat beheerwerkzaamheden, die door 
vrijwilligers van de natuurvereniging in het gebied worden uitgevoerd en die tot kosten-
besparingen in het beheer leiden ook financieel zullen worden gewaardeerd. Dit is ook vervat 
onder besluitpunt 3. De vergadering zal over de uitwerking worden geïnformeerd.



Verslag vergadering AB Groengebied Amstelland 18 april 2019 – pag. 4 van 6

Het algemeen bestuur besluit
1. Een huurovereenkomst aan te gaan met De Ruige Hof voor de duur van 

maximaal 6 jaar, direct opvolgend aan het einde van de ondererfpacht-
overeenkomst;

2. Dat door De Ruige Hof een huursom wordt voldaan van € 2.520,50 per jaar met 
indexatie (gebaseerd op het tarief dat andere verenigingen betalen binnen 
Groengebied Amstelland);

3. Nader te onderzoeken in welke vorm de samenwerking tussen Groengebied 
Amstelland en De Ruige Hof geïntensiveerd kan worden; waarbij onderzocht 
wordt of er mogelijke besparingen van Groengebied Amstelland ten gunste 
kunnen komen aan de Ruige Hof;

4. De Ruige Hof tot uiterlijk 30 juni 2024 exclusief in de gelegenheid te stellen een 
plan op te stellen voor duurzame huisvesting inclusief een plan voor 
financiering van investeringen en exploitatie voor de voortzetting van het 
gebruik na 2025.

6. (MEERJAREN) BEHEER EN CONTRACTZAKEN

Geen agendapunten.

7a. BESLUITVORMINGSPROCES RECREATIESCHAPPEN

De heer Gilliam wijst het algemeen bestuur er voor de volledigheid op, dat het gebruik maken 
van de kennis en kunde van de adviescommissieleden extra inzet en daarmee meer kosten 
met zich meebrengt en verzoekt het algemeen bestuur hiermee rekening te houden.

Het algemeen bestuur besluit de notitie ‘Besluitvormingsproces recreatieschappen’ 
inclusief de conclusies en vier verbetervoorstellen nader uit te werken voor Groen-
gebied Amstelland en ter besluitvorming voor te leggen.

7b. BESTUURLIJK PORTEFEUILLHOUDERSCHAP

De voorzitter licht het voorstel toe en legt uit dat naar aanleiding van de behandeling in het 
dagelijks bestuur wordt voorgesteld om naast de voorgestelde portefeuilles, ook een 
portefeuillehouder voor het beleidsveld Financiën aan te wijzen. Tevens wordt voorgesteld om 
nog geen portefeuillehouder aan te wijzen voor het visietraject maar wel al voor het ambitie-
document. Het algemeen bestuur stemt hiermee in. 

Het algemeen bestuur besluit
1. Voor grote en belangrijke dossiers als pilot een bestuurlijk portefeuillehouder 

aan te wijzen; 
2. Voor het Ambitiedocument de voorzitter van Groengebied Amstelland mevrouw 

J.  Langenacker aan te wijzen als bestuurlijke portefeuillehouder;
3. Voor het project Gaasperplas en voor het beleidsveld Financiën de heer 

J. Wedemeijer aan te wijzen als bestuurlijk portefeuillehouder;
4. Na een jaar het bestuurlijk portefeuillehouderschap te evalueren.

7c. INTEGRITEIT GEMEENSCHAPPELIJKE REGELINGEN

De voorzitter licht het voorstel toe. De heer Tekin merkt op dat daar waar in het voorstel wordt 
gesproken over ‘in gesprek gaan met de Commissaris van de Koning’ moet staan: ‘in gesprek 
gaan met het kabinet van de Commissaris van de Koning’. De heer Gilliam laat weten dat nog 
niet duidelijk is of er een of twee gedragscodes nodig zijn: een voor het groengebied en een 
voor RNH, of alleen een voor het groengebied. Dit moet uit de nadere verkenning blijken.
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Het algemeen bestuur besluit
1. De brief van de Commissaris van de Koning (20181144) ter kennisname aan te 

nemen; 
2. Dat RNH namens Groengebied Amstelland met het kabinet van de nieuwe 

Commissaris van de Koning in gesprek gaat om te komen tot een wenselijke 
gedragscode voor het groengebied aansluitend op de provinciale gedragscode; 

3. Dat RNH medio 2019 een gedragscode ter besluitvorming voorlegt waarin 
bepalingen voor bestuurders zijn opgenomen voor de overgang naar ambtelijke 
functies.

8a. BRIEF VAN RNH OVER FINANCIËLE TRANSITIE

De heer Teeuw, manager financiën a.i. bij Recreatie Noord-Holland geeft een toelichting op 
de brief van RNH over de financiële transitie van de recreatieschappen in Noord-Holland, die 
de komende maanden zal worden doorgevoerd. De heer Teeuw merkt op dat er al een eerste 
sessie is geweest met adviescommissieleden over de gewenste indeling van de begrotingen 
in de nieuwe stijl. Op de vraag van de heer Tekin over het in de tijd goed laten aansluiten van 
de planning- en controlcyclus van de recreatieschappen op die van de gemeenten en de 
provincie, antwoordt de heer Teeuw dat hier zeker ook naar gekeken wordt en dat er ook 
toegewerkt wordt naar een financieel meerjarenoverzicht bij de begrotingen. De heer Gilliam 
vult aan dat het goed aansluiten, inhoudelijk én qua planning, ook een belangrijk onderdeel is 
van de financiële transitie. Het algemeen bestuur dringt er bij RNH op aan om ervoor te zorgen 
dat de planning- en controlcyclus van de schappen goed aansluit op die van de gemeenten 
en de provincie, qua vorm, inhoud en timing.
Het algemeen bestuur besluit in te stemmen met de in de brief voorgestelde aanpak, met 
inachtneming van de opmerking dat de planning- en controlcyclus van het groengebied goed 
moet aansluiten op die van de gemeenten en de provincie qua vorm, inhoud en qua timing.

9. MEDEDELINGEN

9a. GEBRUIK PLASTICS EN KUNSTSTOFMATERIALEN BIJ EVENENEMENTEN 

9b. PROEF AFSLUITEN PARKEERTERREIN SKEELERBAAN AAN DE OUDERKERKERPLAS 

9c. OPWAARDEREN GAASPERPLASGEBIED (PARTICIPATIETRAJECT) 

9d. WERVING HORECA ABCOUDERSTRAATWEG 79 
De heer Rood licht toe dat het algemeen bestuur in juli 2018 een besluit heeft genomen over 
de werving voor deze horecalocatie en dat er inmiddels een uitvraag is gedaan, op basis 
waarvan drie kanshebbers zijn geselecteerd. De aanbiedingen van die drie kanshebbers zijn 
van uiteenlopend karakter en op basis van nadere gesprekken met de kanshebbers is er nu 
een voorkeurskandidaat geselecteerd. De heer Rood stelt voor om de adviescommissie en 
het algemeen bestuur schriftelijk te informeren over de selectieprocedure die doorlopen is, de 
inhoud van de biedingen en de op basis van de doorlopen selectieprocedure geselecteerde 
voorkeurskandidaat. Omdat de eerstvolgende bestuursvergadering pas op 4 juli 2019 is en 
het wenselijk is om op korte termijn een besluit te nemen over de gunning, stelt de heer Rood 
voor om de besluitvorming over de gunning middels een schriftelijke ronde te laten plaats-
vinden. Het algemeen bestuur stemt hiermee in op voorwaarde dat de adviescommissie 
betrokken wordt bij de voorbereiding van de besluitvorming. Op de vraag van de heer 
Wedemeijer of het algemeen bestuur ook kaders heeft meegegeven voor deze werving, 
antwoordt de heer Rood dat dit inderdaad het geval is.

9e. AFSLUITEN FIETSPAD DUIVENDRECHTSEPOLDER IN BROEDSEIZOEN 
De heer Tekin wil graag weten of er nu wordt voorgesteld om de proef met twee jaar te 
verlengen. De heer Meuleman legt uit dat dit niet het geval is, maar dat het enkel gaat om de 
mededeling over afsluiting in het tweede jaar van de proefperiode van in totaal drie jaar, 
waartoe eerder besloten is.
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9f. VOORTGANGSRAPPORTAGE VERBETERPLAN RNH EN EFFECTMONITOR 
VERBETERPLAN 

9h. BRIEF VAN RNH AAN BESTUUR GROENGEBIED INZAKE RAPPORT COMMON EYE
De heer Tekin geeft aan ook graag even stil te willen staan bij het rapport van Common Eye 
en licht toe dat hij vorig jaar alle voorzitters en vicevoorzitters van de schappen heeft 
uitgenodigd om het proces om te komen tot advisering en de rapportage met aanbevelingen 
te bespreken. Dit overleg is goed verlopen en als uitganspunt is gesteld dat de adviezen van 
RNH ook worden meegenomen in het voortraject. De heeft Tekin licht toe dat in brief van GS 
is aangegeven dat het College de besluitvorming en het vervolgtraject overdraagt aan het 
nieuw te vormen College. De heer Tekin geeft aan dat hij wel een aantal zaken in gang zal 
zetten om de voortgang in het proces te houden. Zo komt er in mei een voorzittersoverleg over 
het vervolg van het proces.

9h. DOOR HET DAGELIJKS BESTUUR (DB) AFGEHANDELDE BESLUITEN 
- OPSTALRECHT LIANDER HORECA OUDERKERKERPLAS
- AANLEGGEN STROOMPUNTEN GAASPERPLAS
- VERLENGING ERFPACHT AMSTELTUIN

Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling.

10. RONDVRAAG EN SLUITING

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.
De voorzitter sluit de vergadering om 16.00 uur.

Vastgesteld tijdens de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Groengebied Amstelland 
op 4 juli 2019 in Amstelveen.

Akkoord directeur RNH                                    akkoord voorzitter

J.J.L. Gilliam                                                     mevrouw J. Langenacker


